

Title (en)

System shuttering for a concrete ceiling presenting a bearer beam.

Title (de)

Systemschalung für eine einen Unterzug aufweisende Betondecke.

Title (fr)

Système de coffrage pour un plafond en béton contenant un sommier.

Publication

EP 0086965 A1 19830831 (DE)

Application

EP 83100549 A 19830122

Priority

DE 3203585 A 19820203

Abstract (en)

1. A formwork system for a concrete floor provided with a joist, comprising side form elements for the lateral surface and bottom form elements for the bottom surfaces of the joist, each side form element comprising at least one frame member for supporting the sheathing, characterized in that for shuttering a corner in a horizontal plane of the joist at least one of the frame members (4, 5) supporting the sheathing (6) of the side form element (1) is provided with means (16, 17, 21) for fastening thereto, in formlocking relationship, an additional frame member (18) for supporting at least one component (20, 33) of a formwork element to be positioned against the face of the side form element.

Abstract (de)

Systemschalung für eine einen Unterzug aufweisende Betondecke mit Seitenschalelementen für die Seitenflächen und mit Unterschalelementen für die Unterfläche des Unterzuges, wobei ein Seitenschalelement mindestens einen Träger für die Schalhaut aufweist. Sie besteht darin, daß zum Schalen einer Ecke des Unterzuges an mindestens einem Träger (4, 5) für die Schalhaut (6) des Seitenschalelementes (1) entweder Mittel (16, 17, 21) zum wahlweisen formschlüssigen Befestigen eines zusätzlichen Trägers (18) für mindestens einen Bestandteil (20, 33) einer an der Stirnseite des Seitenschalelementes anzuordnenden Schalung vorgesehen sind oder der zusätzliche Träger bleibend befestigt ist.

IPC 1-7

E04G 13/04; E04G 11/46

IPC 8 full level

E04G 11/46 (2006.01); **E04G 13/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04G 11/46 (2013.01); **E04G 13/04** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 1408912 A 19650820
- [A] BE 504330 A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0086965 A1 19830831; EP 0086965 B1 19850417; AT E12807 T1 19850515; DE 3203585 A1 19830811; DE 3203585 C2 19840927;
ES 519473 A0 19831116; ES 8401172 A1 19831116

DOCDB simple family (application)

EP 83100549 A 19830122; AT 83100549 T 19830122; DE 3203585 A 19820203; ES 519473 A 19830202